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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ
Fidesz - Magyar Polgári Szövetség

Képviselőcsoportja

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés elnöke részére
Helyben
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Tisztelt Elnök Asszony!

„Vörösiszap-tározón komposztálás?" címmel a Házszabály 90. §-a alapján kérdést
kívánok benyújtani Dr. Persányi Miklós Környezetvédelmi és Vízügyi miniszterhez .
A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

A Fővárosi Gázművek 1960-as évektől gyűjtik a gázmasszát, mégpedig a budafoki
pincerendszerben .

Ezen anyag felszámolására, ártalmatlanítására pályázatot írtak ki . Azt természetesen
tudjuk, hogy ez az anyag veszélyes hulladék. Számomra érthetetlen, hogy egy másik veszélyes
hulladékkal - vörösiszap - összekeverve miként lesz ebből „talaj"!? Információim szerint- és
ezt támasztja alá a Magyarországi Zöld Párt tiltakozó levele is - legalább is ezt tervezi egy
Kft, és így kíván „rekultivációs" anyaghoz jutni, a vörösiszap rekultivációja során .

Tisztelt Miniszter Úr!

Felmerült probléma több kérdést is fölvet, ezért engedje meg, hogy megkérdezzem :

Igaz-e, hogy az ártalmatlanításra szóba jöhető - a veszélyes hulladék
ártalmatlanítását szolgáló - technológia még csak nem is rendelkezik
környezeti hatástanulmánnyal?

Ha ez így van, akkor hogy vehet részt a pályázaton?

Várom megtisztelő válaszát .

Budapest. 2004. május 17 .
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